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Dagsorden til skolebestyrelsesmøde  

Dato: Tirsdag den 15. august 2023 kl. 18.00 – 20.00  

Fraværende:  

Mødeleder: Søren 

Referent: Lone  

 Emne og ansvarlig Hvad skal vi udrette? Proces Tid Konklusioner/bemærkninger 

1. 1 
Godkendelse af 

dagsorden   

  

  
1 min   

 

Godkendt 

2.  
Valg af mødeleder   

 
2 min  

Søren 

3.  
Nyt fra:  
- Formand og 
næstformand 
- Ledelse  
- Personale  
- Andet  

Vi tager en runde med nyt fra alle relevante deltagere. 

Runden har orienterende karakter. 

Herunder orientering om opstart og årshjul  

Orientering  
15 min  

Forældrene har haft et møde kort forud for dette møde og snakket om 

møderne indtil nu De forældrevalgtes oplevelse er at møderne indtil nu 

har indeholdt-mange orienteringspunkter. 

De forældrevalgte kunne ønske sig, at de punkter, vi fremadrettet 

bruger mest tid på er de punkter, hvor vi som bestyrelse reelt kan øve 

indflydelse.  

Der vil altid være punkter, hvor rammen er sat på forhånd f. eks fra 

politisk hold eller fra forvaltningsregi og den slags punkter kunne 

ønskes at fylde lidt mindre tidsmæssigt på dagsorden. 

Trafikpolitik og skole hjem samarbejde er to af de emner, som de 

forældrevalgte har  ønsket at få på dagsordenen hurtigt. 

 

Trine orienterer om, at vi er kommet godt i gang. 

Bilag til dagsorden: årshjul og oversigt over forældremøder orienterer 

deltagerne sig selv i. 

De forældrevalgte beslutter, at Regitze tager med til 0. årgangs 

forældremøde. De resterende årgange får besøg af 

bestyrelsesrepræsentant næste efterår. Vi følger op på hvem af de 

forældrevalgte, der skal have førskole.(vedkommende der havde 6. 

årgang) 
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Forældrene beslutter, at de følger den årgang, de blev tildelt sidste år 

så forældrene i klasserne møder den samme bestyrelsesrepræsentant 

år efter år. 

Søren tjekker op på fordelingen af årgange. Hvem har hvilken. 

 

ny Skolechef startede 1. august 

Maria, Jeppe og Aase blev ansat op til sommerferien 

Vi har søgt og fået 225.000 i kompetenceudviklingsmidler. Vi har hyret 

Helle Overballe til at undervise os gennem skoleåret. Hun følger alle 

teams gennem hele skoleåret. 

 

4.  
Formandens beretning  Søren har udarbejdet bestyrelsens årsberetning.  

Vi skal under dette punkt gennemgå beretningen og 

godkende den. Bestyrelsen bedes komme med 

bemærkninger hertil. 

Beretningen vil derefter blive optaget på video og lagt 

på Aula.  

Bilag: Formandens beretning  

Beslutning  
10 min  

Beretningen bliver offentliggjort på AULA til alle forældre. Der filmes 

forskellige “blikfang” som passer til det, Søren læser op i beretningen. 

5.  
Sikker skolevej  Vi skal under dette punkt påbegynde en proces 

omkring sikker skolevej og revidering af skolens 

trafikpolitisk.  

Vi skal drøfte, hvilke områder / tematikker bestyrelsen 

ønsker at arbejde med i den kommende periode, samt 

beslutte hvilke næste skridt, der skal tages.  

Drøftelser i 

grupper med 

indstilling til 

fælles 

beslutning   

 

45 min   
Gruppearbejde. 

Bestyrelsen har mange gode forslag til at arbejde med sikker skolevej. 

Dialog om, hvad vi starter med. 

Trine og Søren grupperer alle ideerne til næste møde, hvor punktet er 

på igen. På næste møde  
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6.  
Styrkelse af 
samarbejdet mellem 
skole og hjem 

En arbejdsgruppe har arbejdet med et udkast til 

hvordan vi kan styrke samarbejdet mellem skole og 

hjem jf. punkt 4 på sidste bestyrelsesmøde.  

Arbejdsgruppen har udarbejdet et udkast til en guide til 

nye forældreråd.  

Vi skal under dette punkt have en gennemgang af 

dette og drøfte evt. justeringer. Bestyrelse bedes 

komme med kommentarer og bemærkninger, og 

godkende guiden, således mappen kan udleveres til 

forældrerådene i indskolingen umiddelbart efter 

bestyrelsesmødet.  

Se bilag  

Orientering 

og fælles 

drøftelse 

Endelig 

godkendelse   

25 min  
 

Udvalget har lavet et flot stykke arbejde 

Udkast gennemgået og rettelser foreslået . 

Søren retter til 

Mette læser korrektur 

Regitze pynter det grafisk. 

Derefter sendes det til alle klassers forældreråd 

 

7.  
APV  I januar gennemførte Randers Kommune APV for alle 

arbejdspladser i Kommunen.  

Resultatet af denne er blevet behandlet i ledelsen, i 

sikkerhedsgruppen, i MED og i personalegruppen.  

Der er blevet udarbejdet handleplaner på udvalgte 

fokusområder.  

I vil under dette punkt få en orientering om, hvordan 

APV’en for Søndermarkskolen ser ud samt hvilke 

fokuspunkter vi har udvalgt.  

Orientering  
15 min  

Trine fortæller om processen for APV. 

Vi havde en svarprocent på 91. 

Rapporten er gennemarbejdet i MED og sikkerhedsgruppen og dele af 

rapporten er gennemgået med personalegruppen 

De handleplaner, der sættes i værk er gennemgået med hele 

personalegruppen. 

8.  
Forældrehenvendelser   

 
5 min 

Der er kommet en henvendelse til Trine fra en far vedr toiletter. Han vil 

henvende sig til bestyrelsen. 

 

9.  
Evt.   

 
5 min  

Skole og forældre årsmøde 17. og 18. november. 

Tænk over hvem der vil deltage. 

 

 


